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PROTOKÓŁ NR 0012.4.8.2013 
Z posiedzenia Komisji  

Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego  
z dnia 17 września 2013r. 

 
 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 110 A. 
Czas posiedzenia:13:30 – 15:25 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 
Samorządu Terytorialnego oraz zaproszeni goście zgodnie z załączonymi listami 
obecności. 
 
 
Porządek obrad posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacje dot. Programu „Bezpieczne Miasto”.  
4. Sprawy bieżące: 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie- Zdrój. 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta 
Jastrzębie- Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie budżetu Miasta 
jastrzębie- Zdrój na 2013 rok.  

• Projekt uchwały w sprawie nadania oraz zniesienia nazw ulic w mieście 
Jastrzębie- Zdrój. 

• Pismo Spółdzielni Mieszkaniowej „JAS-MOS” w sprawie organizacji odbioru 
odpadów komunalnych. 

• Pismo Górniczej Spółdzielni Mieszkaniowej w sprawie uchwały Walnego z 
2013 roku.  

• Pismo Prokuratury Okręgowej w Gliwicach w sprawie podjęcia uchwały o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach.  

• Pismo radnej Bernadety Magiery w sprawie naprawy chodnika 
prowadzącego od SP 4 do Domu Handlowego Kłos. 

• Odpowiedź na wniosek Komisji dot. Zabezpieczenia środków finansowych 
na wykonanie poboczy lub chodników.  

• Odpowiedź na wniosek Komisji w sprawie zwiększenia środków 
finansowych. 

• Odpowiedź na wniosek komisji dot. poprawy stanu bezpieczeństwa.  
5. Wolne głosy i wnioski.  
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2013r. oraz 21 

sierpnia 2013 r.  
7. Zakończenie posiedzenia.  
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Tadeusz Markiewicz, przewodniczący Komisji.   
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
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Komisja przyjęła przedstawiony przez Przewodniczącego porządek obrad 
jednogłośnie. 
 
Ad.3.  

Informacje dot. Programu „Bezpieczne Miasto”.  

 
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący komisji 
- Udzielam głosu Panu Komendantowi Straży Miejskiej - Grzegorzowi Osóbce.  
 
Grzegorz Osóbka – Komendant SM  
- W kwestii zmiany programu bezpieczeństwa. Jak państwo wiecie, zmiana 
programu, czy modyfikacja należy do zadań Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 
organu, który działa przy Prezydencie Miasta. Organ taki został zawiązany.  
Pierwsze jego spotkanie miało miejsce 21 sierpnia. Uczestniczył w nim Prezydent 
Miasta- jako przewodniczący tej komisji, pani Bożena Nowalska - prezes Sądu 
Rejonowego, Edward Deberny - komendant PSP, radni rady Miasta panowie 
Witold Kosiorek i Tadeusz Markiewicz oraz moja skromna osoba - komendant SM. 
Na tym spotkaniu zostały przedstawione zadania, jakie stoją przed Komisją 
Bezpieczeństwa i Porządku, a omówione było dokładnie jedno z tych zadań, a 
więc zmiana Programu Bezpieczeństwa obwiązującego w naszym mieście od 
2002 roku. Komisja przedstawiła swoje punkty widzenia na temat 
funkcjonowania programu i ustaliliśmy, że następne spotkanie będzie miało 
miejsce w najbliższy poniedziałek, czyli 23 września o godzinie 10:00. Komisja 
będzie na nim pracować nad propozycjami zmian, które mają się w międzyczasie 
pojawić. Nie ukrywam, że zmiany te są po części mojego autorstwa, ale będą one 
tematem prac całej komisji. Nie chciałbym państwu przedstawiać szczegółowo 
założeń. Ten dokument, który ja przygotowałem, to jest zarys. Nie chciałbym 
państwa z nim zapoznawać przed zapoznaniem się z nim i zaopiniowaniem przez 
właściwy organ, czyli Komisję Bezpieczeństwa i Porządku.  
Dokument, który przygotowałem nie czyni rewolucji, nie zmienia dotychczas 
funkcjonującego programu. Moja idea jest taka, by zawęzić funkcję programu do 
kilku płaszczyzn, na których powinniśmy się skupić. W literaturze i głosach, które 
płyną z ust wielu samorządów pojawia się kilka tematów, problemów, które 
powodują, że duża ilość programów tworzonych przez różnego rodzaju gminy, 
miasta, zatraca się w czasie i nie jest realizowana. Są to takie aspekty jak m.in. 
brak środków finansowych na realizację tych zadań, częstokroć są to programy, 
które wchodzą kompetencyjnie w zakres działań organów współuczestniczących 
w tworzeniu tych programów. Mam tu na myśli to, że programy regulują kwestie, 
które już wynikają z ustawy o policji czy o samorządzie, a więc dublują zadania, 
co nie powinno mieć miejsca. Kolejnym aspektem podnoszonym przez różnego 
rodzaju organy czy samorządy jest zbyt duża płaszczyzna działań publicznych. 
Brak skupienia na kilku tematach skutkuje rozmyciem zadań i w końcu nic nie 
jest realizowane do końca w sposób, jaki należy to robić.  
Moja idea- jest taka, aby zawęzić ramy, którymi zajmie się ten program oraz 
określić czas w którym ma zostać wykonany. Przypomnę nasz program 
funkcjonuje do 2002 roku. Moja propozycja jest taka, by komisja przyjęła 
program w oparciu o ramy czasowe 3 lat. Czyli tyle ile k. Bezpieczeństwa i 
Porządku będzie miała kadencje. Dzięki temu ułatwi to możliwość sprawowania 
nadzoru tych celów, które w programie założymy. Teraz przejdę do tych celów, 
które chciałbym państwu przedstawić. Jest ich 7.  
Cele programu:  
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1. Poprawa stanu bezpieczeństwa, ładu i porządku w przestrzeni publicznej 
miasta poprzez eliminacje najbardziej uciążliwych wykroczeń.  

2. Poprawa stanu bezpieczeństwa pieszych i zmotoryzowanych uczestników 
ruchu drogowego.  

3. Zapobieganie, przeciwdziałanie zjawiskom patologicznym popełnianym 
przez dzieci i młodzież.   

4. Ograniczenie zachowań patologicznych przestępstw i wykroczeń 
popełnianych w mieście poprzez rozbudowę systemu monitoringu 
wizyjnego miasta. 

5. Wdrożenie rozwiązań umożliwiających masowe informowanie społeczności 
lokalnych o istniejących i prognozowanych zagrożeniach  

6. Nasilenie działań profilaktycznych i edukacyjnych ukierunkowanych na 
wzrost poczucia bezpieczeństwa własnego wśród mieszkańców  

7. Doposażenie i wsparcie służb oraz instytucji odpowiedzialnych za 
bezpieczeństwo i porządek publiczny.  

 
To jest te 7 celów, nad którymi na najbliższym posiedzeniu debatować będzie 
komisja. Kilka rozwiązań prowadzących do realizacji tych celów przedstawię 
komisji, a rolą pozostałych podmiotów uczestniczących w pracach komisji, a więc 
straży pożarnej, policji, mam nadzieję prokuratury, sądu rejonowego będzie 
przedstawienie takich propozycji, które będą się wpisywać w główne cele 
programowe. Jeżeli to znajdzie akceptację i zrozumienie, to taki też program 
finalny zostanie przekazany państwu radnym. Chciałbym zaznaczyć jedną rzecz.  
Nie jest to całkowite zarzucenie dotychczasowego programu, ale jest to jakby 
uściślenie i wskazanie kilku wiodących kierunków, na których moim zdaniem 
powinniśmy się skupić, byśmy po trzech latach mogli powiedzieć, że te cele, 
które założyliśmy w roku 2013 zostały zrealizowane do końca w sposób 
skuteczny. 
 
Tadeusz Markiewicz – przew. Komisji 
- Panie komendancie, jeżeli mówimy o poprzednim programie on był b. obszerny. 
Fakt, że wpisywał się w pewne elementy, które były priorytetem województwa, 
państwa, nawet na niektóre, skromne środki można było otrzymać. Czy w tej 
chwili są też takie programy, w które moglibyśmy się wpisać licząc na otrzymanie 
jakiegoś zewnętrznego, chociażby niewielkiego dofinansowania? Czy pan 
komendant dopatrzył się gdzieś takiej możliwości? 
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- Nie. Przyznam szczerze, że tego aspektu nie rozpatrywałem. Skupiałem się na 
tym, w jaki sposób to zmodyfikować. W literaturze spotkałem się z zarzutem 
wielu fachowców, którzy oceniali tworzenie tego typu programów w miastach, że 
właśnie te programy, które wiele gmin tworzy wpisuje się już w program 
realizowany przez rząd, samorządy, służby typu Komenda Główna Policji. Jest to 
dublowanie tych rozwiązań, które już w tej chwili realizują podmioty wyżej nad 
samorządem. Tego chciałbym uniknąć. Dlatego w tych moich 7 propozycjach 
chce się ukierunkować ściśle na takich 7 aspektach lokalnych, żeby nie 
rozbudowywać tego tak szeroko, aby nie wchodzić w kompetencje czy programy 
realizowane przez inne podmioty. Przypomnę, że policja prowadzi program 
skupiony na 7 kategoriach przestępstw. I też nie chciałbym, aby nasz program 
wchodził w ich zdania, bo to jest dublowanie się i przez to następuje rozmycie.   
Tego chciałbym uniknąć.   
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Tadeusz Markiewicz – przew. Komisji  
- Rozumiem panie komendancie. Pan skupia się na zadaniach naszych, które my 
mamy możliwość i kompetencje realizować. Na komisji zapytamy przedstawicieli 
służb na ile wpisują się w te programy, po które mogą sięgnąć.  
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- Jakie rozwiązania podpowiadają, co z ich podwórka moglibyśmy realizować w 
ramach tego programu.  
 
Tadeusz Markiewicz – przew. Komisji 
- My tu szanowni państwo naciskamy, ale jeżeli wszystkie nasze działania nie 
znajdą choćby skromnego udziału w budżecie, to szkoda jest mówić, ale myślę, 
że zdążymy przed budżetem.  
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- 23 powinniśmy już dalej pójść o krok. Właściwie jest szansa. Myślę, że na 
spotkaniu można określić pewne ramy finansowe dla danego zadania, które 
ewentualnie później przedstawimy, jako wniosek do budżetu.  
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM 
- Chciałem się zapytać, czy pan, panie komendancie uwzględnia to, co było 
ostatnio na komendzie mówione - na komisji w poniedziałek, żeby poszerzyć o 
środki w miarę możliwości, by utworzyć fundusz wsparcia w tym zakresie.  
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- Te 7 celów - oczekuję na ich rozbudowę i w ramach tego właśnie wskazanie, 
gdzie można by te rozwiązania, o których rozmawialiśmy u komendanta policji 
zastosować. Co mam na myśli?  Np. kwestia przypomnę doposażenie i wsparcie 
służb oraz instytucji odpowiedzialnych za bezpieczeństwo i porządek publiczny. Ja 
to bym widział tak, że jako jedną z kwestii do realizacji tego celu mogłoby być 
wskazanie, że dofinasowanie policji, bez wskazania konkretnego celu, jak to 
miało miejsce w poprzednich programach, gdzie te 57 tys. było ukierunkowane. 
Tutaj policja nie miała elastyczności w dysponowaniu tymi pieniędzmi, natomiast 
tutaj można przydzielić jakąś kwotę i zostawić dowolność w jej dysponowaniu 
komendantowi. 
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
-Czy ma pan szacunkowe dane, jeżeli chodzi o potrzebę środków finansowych 
dotyczącą tego programu? 
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- Nie przedstawiła mi policja takich danych.  
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
- Ale jakaś propozycja? Myślę, że trzeba, by się tym zająć, bo niezmiennie on 
funkcjonuje w kwocie 57 tys. zł. od 2002 roku. Prawda?  
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
-Tak. Nie ulega ona zmianie. Żebyśmy pamiętali. Stworzyłem te ramy natomiast 
oczekuję od policji i innych podmiotów, które uczestniczą w pracach Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku właśnie takich wskazań, że policja np. w ich 
mniemaniu taka, a taka kwota byłaby pomocna. Jak do tej pory nie było takiej 
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dyskusji. Ja przypomnę, to też może wynika z tego, że przedstawiciele policji nie 
byli obecni na spotkaniu, dostali te materiały, które na ostatniej komisji były 
poruszane, ale być może z tego to wynika, z takiego jeszcze braku ostatecznej 
wiedzy wobec oczekiwań w stosunku do nich. 
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
- I ostatnie w tym temacie pytanie. Wiadomo, że wiele zapisów było nie 
życiowych można powiedzieć i brak elastyczności w przemieszczaniu się miedzy 
tymi zapisami, powodowało różne problemy. Proszę powiedzieć, czy były 
problemy z wykorzystaniem tej kwoty 57 tys. zł? I czy ją corocznie w całości 
wykorzystywano? 

Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- Corocznie w całości ją wykorzystywano. Problemy. Trudno mówić o problemach. 
Zależy, co pan radny ma myśli problemy. Są kwestie wynikające z opóźnień, tego 
typu rzeczy. Czy tam problemy wynikające ze zmian np. decyzji w Komendzie 
Wojewódzkiej Policji odnośnie zakupu pojazdu. Np. że jest flota pojazdów 
oznakowanych, jednak przychodzi decyzja, że będą teraz nieoznakowane. 
Zmienia się kwota. I to są tego typu problemy. Natomiast nie było problemów w 
kwestii wydatkowania pieniędzy.  Czy jakiś niejasnych celów wydatkowania 
pieniędzy. Tutaj raczej nie było takich problemów. Ta kwota była w całości 
wykorzystana, są rozliczenia.  
 
Lucyna Maryniak – radna RM  
- Ja miałam to samo pytanie, co pan Janusz Tarasiewicz. Nie ma żadnej 
działalności, ani efektów tej działalności, jeśli nie ma kwoty zabezpieczonej. Jak 
wiemy radni do końca sierpnia były wnioski do budżetu składane przez wydziały, 
więc panie komendancie, pan też ma tą świadomość, że ten grosz musi pan 
zabezpieczyć, podać. Po drugie nie ma pan na razie orientacji. Bo my w tej chwili 
mówimy o planie, a ja mówię o wdrażaniu. Jakie są kwoty potrzebne na 
realizacje tego programu.  
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- Pani radna, ja powtarzam. Jeżeli mamy dyskutować na temat kwoty, które 
policja chciałaby z samorządu otrzymać w ramach tego programu, to niech 
policja je wskaże. 
 
Lucyna Maryniak – radna RM  
- Ja nie o policję pytam. My o policję będziemy pytać później. Pan sam wie, jakie 
jest odczucie w sąsiednich gminach. Wydaje mi się, że osoby, które z wami 
współpracują wiedzą jak jesteście potrzebni w mieście. Żeby jeszcze utwierdzić 
tych, co już są przekonani i to gro sympatyków Staży Miejskiej powiększyć, to 
myślę, że pan jak to zrealizuje to będziemy trwać na wspólnej płaszczyźnie, bo ja 
jestem za tym, by SM utrzymać. Natomiast raz jeszcze powtarzam, czy pan ma 
świadomość ile w budżecie miasta trzeba zabezpieczyć środków do wprowadzenia 
tego programu w mieście. Czy ma pan orientację ile środków należy 
zabezpieczyć, by wdrożyć go w życie?  
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- Częściowo tak. Natomiast, trzeba brać pod uwagę, że ten program ma być 
kolegialny. Więc te moje oceny pułapu finansowego są nieadekwatne. Tak jak 
powiedziałem, chciałbym by wypowiedziała się policja, straż pożarna, 
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przedstawiciele rady miasta, którzy być może będą widzieli większą potrzebę i 
wtedy będzie można powiedzieć ramowo tyle i tyle potrzebujemy.  
 
Tadeusz Markiewicz – przew. Komisji.  
-Ja dodam, bo może zapomnieliśmy, że Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i 
Samorządu Terytorialnego w swoich wnioskach do budżetu, który jest złożony 29 
lipca w 9 pkt zapisała luźny wniosek - środki finansowe na zabezpieczenie 
programu poprawy bezpieczeństwa, ten, o którym tutaj mówimy. Nie jest 
zaniedbanie z naszej strony, że przegapiliśmy coś.  
 
Andrzej Kinasiewicz – wiceprzewodniczący RM  
- Dla nas ten program jest bardzo ważny. Bez wsparcia finansowego będzie 
martwy. Zabezpieczenie finansowe musi być. Ono nie będzie np. na jeden rok, bo 
program też nie jest opracowywany na jeden rok. Tutaj trzeba będzie pewne 
rzeczy realizować systemowo. Byliśmy w maju na spotkaniu w Hawirzowie, gdzie 
m.in. zastanawialiśmy się nad bezpieczeństwem transgranicznym. Myślę, obrona 
cywilna i zarządzanie kryzysowe w naszym mieście ma wiele możliwości 
skorzystania ze środków unijnych, dlatego, że bezpieczeństwo nie zna granic, 
jeśli chodzi o różnego rodzaju zagrożenia. Myślę, że koniecznym jest dla poprawy 
bezpieczeństwa naszego miasta, które jest miastem nadgranicznym, żeby 
współdziałać także z instytucjami po drugiej stronie i móc skorzystać ze środków 
unijnych, które temu celowi mają służyć. Druga rzecz –to, co tutaj mówicie o 
policji, zgadzam się, co do kwoty 57 tys. i celowości na poszczególne zdania. 
Natomiast wydaje mi się, że nie możemy dać panu komendantowi „carte 
blanche” - dostanie pan np. 100 tys. i to już jest pana sprawa, na co pan je 
wyda. Myślę, że jeżeli my dajemy pieniądze, to musimy wiedzieć, na co one 
zostaną spożytkowane.  My możemy być bardziej elastyczni, chociażby w 
pewnych propozycjach ze strony pana komendanta, oczekiwaniach, na co te 
środki byłyby najbardziej efektywne.  Natomiast nie może być, tak, że my 
zabezpieczamy taką kwotę, a pan komendant już sam zdecyduje, na co ją 
przeznaczy, bo być może, nie do końca byłoby po naszej myśli wydatkowanie 
pieniędzy z budżetu miasta. To taka uwaga. Kolejna rzecz.  Chciałbym, abyśmy w 
programie umieścili poprawę bezpieczeństwa poprzez wykorzystanie sieci 
szerokopasmowego Internetu. I sytemu światłowodowego. Jak chcieliśmy 
modernizować system czy go zmienić w mieście to zderzaliśmy się ze sprawą 
sieci, która jest wymagana do tego by funkcjonował on prawidłowo. W tej chwili 
jesteśmy już po tej inwestycji i jest możliwość wykorzystywania jej do chociażby 
tych celów jak monitorowanie miasta. Wydaje mi się, że ważną sprawą jest to, by 
już od 2014 roku podjęli działania zmierzające w kierunku tworzenia sieci 
monitoringu. To będzie sprawa wieloletnia, ale mam nadzieję, że się zakończy na 
jakimś etapie wykonaniem tego zadania, bo to jest jeden z tych elementów, 
który na pewno poprawi bezpieczeństwo w naszym mieście.  
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- To jest ten jeden z celów, głównych zawartych w programie, ja przypomnę - 
ograniczenie zachowań patologicznych przestępstw i wykroczeń popełnianych w 
mieście poprzez rozbudowę systemu monitoringu wizyjnego miasta. 
 
Tadeusz Markiewicz – przew. komisji 
- Pan komendant to ujął.  
 
Janusz Tarasiewicz- radny Rady Miasta  
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- My tu mówimy o monitoringu, myślę, że to jest troszeczkę poza programem, bo 
to jest inwestycja, jeśli chodzi o rozbudowę monitoringu, a nie będzie to tym 
programem regulowane do końca. Tych środków przez 10 lat nie uzbierałoby się 
by z tej puli przeznaczyć.  
 
Andrzej Kinasiewicz – radny RM  
- Pewne rzeczy mają być kompatybilne. Tego jakby nie wydzielamy, to ma być 
jeden z elementów bezpieczeństwa. 
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
-Monitoring, jest drogą do osiągnięcia celu założonego w programie właśnie 
poprzez rozbudowę. Tak samo jak poprawa bezpieczeństwa w kwestii ruchu 
drogowego poprzez min. rozbudowę infrastruktury typu tablice świetlne, 
bezpieczne przejścia dla pieszych, rozwiązania techniczne na drogach, 
spowalniacze. Takie elementy musimy sobie zażyczyć. Takimi środkami 
dochodzimy do celu, który założyliśmy w programie  
 
Andrzej Kinasiewicz – radny RM  
- Jest to jasne i logiczne.  
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
- Tak oczywiście. Ja sobie zdaje sprawę. Zakup sprzętu monitoringowego, 
rozbudowa tej sieci– to będzie inwestycja. I tylko o to mi chodzi. Tutaj bym 
zaproponował, by jednak w program nie wpisywać sztywnej kwoty, która będzie 
obowiązywała przez kilkanaście następnych lat. Można na tej zasadzie nie mniej 
jak. I wtedy będą te potrzeby, będą plany, co do potrzeb i będziemy wiedzieli, 
nasi następcy będą wiedzieli, jakie decyzje podejmować żeby odpowiednią pule 
środków w miarę możliwości finansowych zapewnić.  
 
Tadeusz Markiewicz – przew. Komisji 
- W tej akurat komisji jest trzech radnych- dwóch radnych w delegacji RM i jeden 
radny – Witold Kosiorek, którego powołał pan prezydent.  W takiej przed 
czasowej rozmowie mówiliśmy, o tym temacie i zapisując, proponując kwoty to 
będzie: kwota proponowana nie mniejsza.  Nie sztywna, że to musi być tysiąc 
złotych, pięć czy dwadzieścia. Kwota nie mniejsza. I ona byłaby zapisywana 
corocznie. Najgorsze będzie jak ten budżet rozciągnąć i wziąć. Nasza rozmowa 
była taka abyśmy proponowali kwotę nie mniejszą niż. Słuszna uwaga panie 
Januszu, że ten program może polec ze względów finansowych.  
 
Andrzej Kinasiewicz – radny RM  
- Mam pytanie do pana komendanta. Kiedy nasza komisja z ramowym projektem 
zostanie zapoznana? Czy w miesiącu październiku moglibyśmy się z ramową 
propozycją zapoznać? 
 
Grzegorz Osóbka – komendant SM  
- Ja myślę, że jak najszybciej. Pamiętajmy, że to jest dokument, który tworzy 
komisja. To są tylko moje propozycje, natomiast ja oczekuję, że członkowie 
komisji wypowiedzą się w tej kwestii i wniosą swoje uwagi. Myślę, że po 23 
września będziemy, co najmniej o 2 kroki dalej.  
 
Tadeusz Markiewicz – przew. komisji 
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- Mogę tylko zapewnić, że to, co mówił pan komendant, to opracowanie tego 
programu z mocy ustawy jest przypisane do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 
przy panu prezydencie. Co nie oznacza, że Rada Miasta nie ma w tym udziału. 
Jeżeli w poniedziałek poszczególni członkowie i osoby, które mają dostarczyć 
swoje propozycje to zrobią, to jestem w stanie za państwa zgodą zrobić 
dodatkowe posiedzenie komisji w celu zapoznania z programem. Jak będzie 
wypracowane, to natychmiast spotkamy się.  
 
Grzegorz Osóbka - komendant SM 
- Przypomnę, że komisja bezpieczeństwa i porządku przygotowuje program, ale 
to rada miasta go przyjmuje.  
 
Tadeusz Markiewicz - przew. komisji 
- Czy są pytania do pana komendanta? Jeżeli nie ma to, ja dziękuję zaproszonym 
gościom za udział w komisji. Przechodzimy do spraw bieżących.   
 
Ad4. Sprawy bieżące 

 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie- Zdrój. 
 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.191.2012 Rady 
Miasta Jastrzębie- Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie 
budżetu Miasta jastrzębie- Zdrój na 2013 rok.  

 

Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta   
-Omówię najpierw zmiany w budżecie. Najpierw dochody. Zmian w WPF-ie nie 
ma. 2 mln 597 221 zł to jest kwota, którą miasto od gminy, od powiatu 
otrzymuje. Czyli sami sobie płacimy takie dochody związane z odszkodowaniami. 
Te odszkodowania są w pkt 2 wydatków. Kwoty są inne, dlatego, że nie trzeba 
nam tyle planów wydatków. Plan dochodów jest taki, że od tych dochodów, które 
są tutaj wskazane oczywiście jeszcze na koniec roku będziemy rozliczać Vat, tak 
jak zawsze przy tych odszkodowaniach za grunty przejmowane pod drogi 
wojewódzkie czy krajowe, które mamy obowiązek wykonywać, to my później 
płacimy VAT od tych decyzji. 313  278zł to jest zmniejszenie kwoty subwencji w 
związku z inna kwalifikacja przez ministerstwo środków na dzieci, które znajdują 
się w placówce przedszkolnej, które jest w Wojewódzkim Szpitalu 
Rehabilitacyjnym, przy czym to przedszkole  jest naszym przedszkolem i my 
otrzymujemy subwencję na to. 5144 zł –to jest program „Dajmy Dzieciom 
Skrzydła”. 126tys.819 zł to dofinansowanie projektu Umiejętność bez granic. Tu 
została podpisana umowa i tu będzie zwiększenie w planie dochodów. 8 004 zł to 
kwoty nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych, świadczeń z funduszu 
alimentacyjnego oraz zaliczek alimentacyjnych i nawiązka sądowa na Zespół 
Ognisk Wychowawczych.10 109 zł to jest projekt „O krok do przodu”. Też 
zwiększenie planów dochodów. 154 390 zł to zwiększenie dochodów w projektach 
„ Staż na dobry początek” oraz „Kierunek przedsiębiorczość”. I teraz wydatki. W 
dziale 600 są to szeroko rozumiane drogi publiczne gminne, zwiększa się plan 
wydatków o 100 000 zł tj. remont ul Cieszyńskiej i Świerklańskiej. Tu chodzi o 
wydatki związane z remontami przepustów i o szkody poczynione przez ulewy, 
jakie miały miejsce w czerwcu tego roku. 1 650 zł to jest przeniesienie wydatków 
z Przebudowy drogi Pole Bzie KSSE na przebudowę ulicy Torowej i Majowej. 
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608 000 zł przeniesienie termomodernizacji budynków – ul. Śląska. Dość dużo 
dyskusji przy termomodernizacji było, tu problem jest Wspólnota, że nie chce tej 
termomodernizacji. 2 400 355 zł to są te odszkodowania, o których mówiłem 
wcześniej, przy czym tu jest ta kwota niższa, ponieważ plan wystarcza na 
zaspokojenie tych środków. Modernizacja obiektu ul. Pszczyńska to jest 
przeniesienie środków z roku 2013 na następny. To jest to OSP na Pszczyńskiej. 
Na ten moment z tego, co wiem to jest problem z uzgodnieniami przyłączy 
mediów: gaz i prąd.   
 
Lucyna Maryniak - radna RM  
- Panie przewodniczący, czy mogę zapytać w tym temacie? Czy projekt, który 
będzie zrealizowany w tym roku, a inwestycja dotyczyć będzie przyszłego roku, 
to będą mogli liczyć na finansowanie z UE? Czy to dotyczy jakiś innych 
inwestycji, wyszczególnionych?  
 
Dariusz Holesz - Skarbik Miasta  
W praktyce wszystkie projekty z dofinansowania unijnego są, które my 
wykonujemy to są już zrealizowane lub na ukończeniu. Ten projekt nie jest 
dofinansowany z UE, bo nie ma takiej możliwości i nie ma środków. 
Rozwiązano umowę z Tv Kanon pozostały środki 56 000zł. Zmniejszono wydatki o 
kwotę 5144 zł na przedsięwzięcie: Dajmy dzieciom skrzydła.  
 
Lucyna Maryniak – radna RM  
- A te 56000 zł, na co pójdzie? Jak jest zaoszczędzone?   
 
Dariusz Holesz - Skarbik Miasta  
- Na pokrycie deficytu.  
 
Lucyna Maryniak - radna RM  
- Bo byśmy chcieliby aby te pieniądze poszły na nasz program bezpieczeństwa.  
 
Dariusz Holesz - Skarbik Miasta  
- Mamy 72 mln deficytu, także mamy, co pokrywać. Termomodernizacja 
jednostek oświatowych i tutaj mamy 5 jednostek. Zadanie wieloletnie, przy czym 
będzie jeszcze uchwała dotycząca zaciągnięcia pożyczki w NFOŚ. Na razie 860 
tys. na wydatki, które będą w przyszłym roku planowane. To zdanie traktujemy, 
jako wieloletnie.  Tych uchwał w efekcie końcowym będzie 3. W pierwszym etapie 
planuje się termomodernizację PP nr 17 i 19, przebudowę kotłowni gazowej w 
ZSMS. W roku 2015 termomodernizacja budynku SP 4, a w 2016- SP 17. 
Pytajnik przy tym duży, –co będzie jak nie otrzymamy pożyczki? Kolejna rzecz, to 
zmniejszenie planu wydatków o 32 285 zł te środki przerzucane są do edukacji 
na pokrycie braków. 100 zł to są środki na zwiększenie planu wydatków w 
Zespole Ognisk Wychowawczych. 165 000 zł środki dla Domu Pomocy Społecznej 
w innych powiatach, w których umieszczani są mieszkańcy Jastrzębia-Zdroju, 
11 491 zł projekt „O krok do przodu”. 1 100 000 zł zadanie „Przebudowa 
budynku ul. Szkolna 5”. W roku 2014 planuje się wykonanie dokumentacji 
projektowej, a w roku następnym realizację zadania. 
 
Lucyna Maryniak – radna RM  
- A czy już wiadomo, co tam będzie? 
 
Franciszek Piksa – Doradca Prezydenta  
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- Dom Nauki i Rehabilitacji i ZSS nr 10. My nie chcemy tego budynku przy 
szkolnej 1 remontować w trakcie pobytu tych chorych dzieci. Uważamy, że 
najlepiej będzie wyremontować obiekt pusty, który stoi i potem przenieść dzieci. 
W ten sposób uwolniony zostanie budynek Domu Nauki i Rehabilitacji i 
zdecydujemy, co tam będzie.  
 
Dariusz Holesz - Skarbik  
154 390zł to większe wydatki ujęte w WPF-ie z przeznaczeniem na realizację 
przez PUP przedsięwzięcia: „Staż na dobry początek” oraz „Kierunek 
przedsiębiorczość”. 22 285 zł jest przeznaczone na pokrycie kosztów 
wynagrodzeń dla pracowników Zespołu Szkół Nr 10. 10 000zł to są środki 
związane z pokryciem kosztów wykonania remontu budynku Poradni 
psychologiczno-pedagogicznej. 105 030 zł – to zmniejszenie planu wydatków 
bieżących. To są środki po zimowym utrzymaniu miasta oraz zabezpieczeniu 
skarpy w parku. Przy czym te środki ze skarpy są przeznaczone na uiszczenie 
opłaty przyłączeniowej z oświetlenia ulic. 56 000zł to zwiększenie dotacji dla 
MOK-u, i biblioteka 30 500 zł. Te zmiany powodują w tym roku zmniejszenie 
deficytu o 4 412 392 zł.  
 
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący komisji  
- Czy pan skarbnik ma coś jeszcze do zreferowania? Nie? Przechodzimy więc do 
zadawania pytań.  
 
Lucyna Maryniak – radna RM  
- Wiem z prasy, tylko nie wiem czy dobrze pamiętam nazwę projektu unijnego, 
chyba „Dajmy Dzieciom skrzydła” czy jest możliwość, by dzieci w naszym mieście 
nagradzać miesięcznie? 
 
Franciszek Piksa - Doradca Prezydenta Miasta 
- Stypendia my mamy. To idzie każdego roku.  
 
Tadeusz Markiewicz – przew. Komisji  
- Czy są pytania jeszcze do pana skarbnika dotyczące obydwu uchwał? 
 
Franek Franciszek – radny RM  
-Proszę mi wytłumaczyć 2 mln 400 z przeznaczeniem na zaspokojenie 
zobowiązań odszkodowawczych wypłacanych miastu. Kto ma nam to wypłacać? 
 
Dariusz Holesz – Skarbik Miasta  
- Powiat. My, jako miasto na prawach powiatu występujemy w 2-ch osobach. Pan 
prezydent występuje, jako starosta i jako prezydent miasta. On, jako starosta 
wypłaci miastu.  
 
Franek Franciszek – radny RM  
- I jeszcze jedno mam pytanie. Dotyczy ono modernizacji obiektu ul. Pszczyńska. 
Trochę mnie to zastanawia i martwi. Te przyłącza gazu. Ta inwestycja trwa już 
trochę. Teraz dopiero załatwiane są przyłącza?  Jest projekt, a my nie mamy 
przyłączy?  
 
Dariusz Holesz - Skarbnik Miasta  
- Mamy projekt. Wykonawca projektu ma do niego dołączyć wszystkie 
uzgodnienia przyłączy.  
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Franciszek Piksa – Doradca Prezydenta Miasta  
- Wykonawca projektu musi z inwestorami sieci dokonać uzgodnień. Gazownia, 
energetyka, wymagają zawsze podpisania porozumień. Te wszystkie 
porozumienia i umowy z tymi inwestorami sieci, np. z gazownią niejednokrotnie 
nas bulwersują, bo gazownia np. żąda sobie, aby podpisać z nimi umowę, która 
właściwie zabezpiecza bardziej jej racje niż nasze. Niejednokrotnie my się z tym 
nie zgadzamy, dlatego też są te długotrwałe uzgodnienia.  
 
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący komisji 
- Czy są pytania do projektów uchwał?- Przechodzimy do głosowania projektu 
uchwał.  
Jako pierwszy pod głosowanie poddajemy projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie- Zdrój? Kto z państwa 
radnych jest, za, przeciw, kto wstrzymał się od głosu?  

Wyniki głosowania: 
Za: 3 przeciw: 0, wstrzymujących się:3 

- Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie  
 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.191.2012 Rady 
Miasta Jastrzębie- Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie- Zdrój na 2013 rok.  
Wyniki głosowania: 

Za: 3 przeciw: 0, wstrzymujących się:3 
- Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie  
 

• Projekt uchwały w sprawie nadania oraz zniesienia nazw ulic w 
mieście Jastrzębie- Zdrój. 

 
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący Komisji. 
- O wyjaśnienie uchwały proszę p. naczelnika.  
 
Jacek Kmita – nacz. Wydz.  
-W mieście pojawiła się potrzeba nadania nazwy nowej ulicy w okolicach ul. 
Sportowej i Spółdzielczej. W rejonie tym jest kilkanaście działek, na których 
aktualnie trwa budowa.  W związku z tym w sposób istotny zaburzyła się 
możliwość nadawania numerów porządkowych budynków zarówno od ul. 
Sportowej jak i Spółdzielczej. Stąd konieczność nowej nazwy, skonsultowana z 
mieszkańcami, rada sołecka i pozytywnie zaopiniowana przez Zespół ds. 
Nazewnictwa. Te nowe budynki, które się budują nie mają numeracji, chcemy 
zapobiec zmianom.  
Jeżeli chodzi o zniesienie nazwy ul. Józefa Obracaja –nazwa ulicy została nadana 
przed zamiarem budowy osiedla „Zofiówka” w rejonie ul. Ruchu Oporu. Ulica 
Obracaja została zatarta przez ul. Wodeckiego. Obracaj – była to ulica, która 
przelatywała przez osiedla na skos, koło domu jednorodzinnego, wchodzi teraz 
jakby w podwórko. Już nie istnieje fizycznie. Nikt nie wie gdzie ona jest.  Chcemy 
ją wycofać, bo wprowadza zamieszanie.  
 
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący komisji 
- Czy są pytania do projektu uchwały? Jeżeli nie ma, przechodzimy do 
głosowania projektu uchwały? 
Głosowanie:  
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Za: 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0  
− Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 
• Pismo Spółdzielni Mieszkaniowej „JAS-MOS” w sprawie organizacji 

odbioru odpadów komunalnych. 
 
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący komisji 
- Czy Państwo zapoznaliście się z tym pismem? Pod pismem podpisali się 
przedstawiciele 3 spółdzielni: Jas-Mos, Nowa i Górnicza.  
 
Janusz Tarasiewicz  
-Korzystając z faktu, że są z nami przedstawiciele władzy wykonawczej mam 
pytanie. Co dalej? 
 
Franciszek Piksa- Doradca Prezydenta Miasta  
- W najbliższych dniach ma zostać zorganizowane spotkanie między 
prezydentem, a prezesami. Wiem, że wszystkie spółdzielnie podały ilość 
zamieszkałych mieszkańców.  
 
Tadeusz Markiewicz - przewodniczący komisji 
- Czy są jeszcze pytania? Komisja zapoznała się z pismem? Przechodzimy do 
kolejnego.  
 

• Pismo Górniczej Spółdzielni Mieszkaniowej w sprawie uchwały 
Walnego z 2013 roku.  

 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła jego treść do wiadomości.  
 

• Pismo Prokuratury Okręgowej w Gliwicach w sprawie podjęcia 
uchwały o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.  

 
Tadeusz Markiewicz - przewodniczący komisji odczytał pismo.  
 
Lucyna Maryniak – radna RM  
- Było pytanie dotyczące śmieci od naszego prokuratora, czy to nie będzie jego 
pokłosie? 
 
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący komisji  
- To nie ma nic wspólnego.  
 
Andrzej Kinasiewicz – radny RM  
- Panie przewodniczący, pan prezydent udzielił już odpowiedzi. Wczoraj pan 
Przewodniczący Rady Miasta poprosił o przekazanie kopii odpowiedzi do 
prokuratury. Także będziecie mieli państwo większą wiedzę.   
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
- Ja mam pewną uwagę. Jest tutaj wydział postępowania sądowego.  Nie wiemy, 
kto zaskarżył, co i nie znamy odpowiedzi. Chciałbym, abyśmy byli poważnie 
traktowani, jeżeli chodzi o przekazywanie pism. Datownik jest z 3 lipca.  
Powinniśmy dostać komplet dokumentów w sprawie, a nie jedną karteczkę, z 
której nic nie wynika.  
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Tadeusz Markiewicz – przewodniczący komisji  
- Prosimy, jako komisja o odpowiedź prezydenta na to pismo i informowanie o 
dalszych losach pisma.  
( ksero tego dokumentu w załączniku) 
 

• Pismo radnej Bernadety Magiery w sprawie naprawy chodnika 
prowadzącego od SP 4 do Domu Handlowego Kłos. 

 

- Przewodniczący odczytał pismo.  
 
Lucyna Maryniak – radna RM  
- Szkoda, że nie ma pani Bernadety.  
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
- Komisja sama w sobie nie jest organem. Nie ma uprawnień do remontowania. 
To jest wniosek budżetowy, a nie na komisję.  
 
Franek Franciszek – radny RM  
- Nie dziwie się, że pani radna o to prosi. Dbamy o bezpieczeństwo dzieci w 
Bziu.2 czy 3 lata temu zrobiliśmy tam zatoczkę w trosce o bezpieczeństwo dzieci. 
Pytałem się czy to samo bezpieczeństwo obowiązuje w Ruptawie. Nie dziwię się, 
że pani Bernadeta pyta o te płytki. Na sołectwach dzieci mają jeszcze gorzej. Pan 
przewodniczący wie, objeżdżaliśmy ostatnio ulice. Wskazywałem koleiny, jakie są 
wzdłuż ulicy Wyzwolenia.  
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
- Jest zasadne, ale co my, jako komisja możemy?  
 
Tadeusz Markiewicz  
- My, jako komisja nie jesteśmy w stanie tego zmienić.  
 
Franek Franciszek – radny RM  
- Obserwujemy, ja nie mówię, wszystko w mieście jest potrzebne, co się robi. Ale 
może zamiast wykonywania chodnika jakiegoś bocznego w mieście zrobić ten, o 
który wnioskuje pani radna, skoro jest faktycznie w takim złym stanie.  Tu 
mądrość gospodarowania się kłania.  
 
Franciszek Piksa – Doradca Prezydenta Miasta  
- Ja jestem 20 lat w samorządzie i powiem szczerze nigdy nie byłem zadowolony 
z budżetu. Wie pan czemu? Za mało pieniędzy.  Tu jest ten niedosyt.  Nie 
wszystko od razu da się zrobić.  
 
Franek Franciszek – radny RM  
- Trzeba jakąś strategię założyć. Nie chce być przeciwnikiem, bo nie chce by 
ludzie mieli do mnie pretensje.  Skoro mamy problem z dojściem do szkoły, to 
może zrezygnujmy z siłowni na wolnym powietrzu. Nie ma strategii. Zastanówmy 
się, co jest istotne? Co jest najważniejsze? Luksusy się robi jak podstawowe 
sprawy są załatwione. Pieniędzy w budżecie jest dosyć, ale trzeba tym mądrze 
gospodarować. Nie mam nic przeciwko siłowni na wolnym powietrzu, ale 
zastanówmy się, co jest ważne to, czy dojście do szkoły, czy na wsi wysypać 
drogę kamieniem te 100 metrów.  
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Norbert Małolepszy – radny RM  
- Jak prowadzimy taką retorykę i tutaj jest zarzut w kierunku siłowni na wolnym 
powietrzu za 100 tysięcy, to ja chciałbym zauważyć, że na sołectwach buduje się 
wiaty za milion dwieście tysięcy.  
 
Franciszek Piksa – Doradca prezydenta  
- Panie radny – gdzie takie wiaty się buduje, proszę wskazać mi adres? Wszystkie 
razem wiaty w mieście tyle kosztowały.    
 
Franek Franciszek – radny RM  
- Żaden zarzut. Trzeba priorytet znaleźć, co ważniejsze.  
 
Andrzej Kinasiewicz - radny RM 
- Dla młodych ludzi z dziećmi najważniejsze będą place zabaw, a dla starszych 
siłownia. Punkt widzenia zależy od danych ludzi.  
 
Franek Franciszek - radny RM 
- Ja nie mam nic przeciwko siłowni, ja to na początku zaznaczyłem.  Proszę 
dobrze słuchać.  
 

• Odpowiedź na wniosek Komisji dot. Zabezpieczenia środków 
finansowych na wykonanie poboczy lub chodników.  

 

Odpowiedź na wniosek została przez przewodniczącego Komisji odczytana.  
 

• Odpowiedź na wniosek Komisji w sprawie zwiększenia środków 
finansowych. 

 

Odpowiedź na wniosek została przez przewodniczącego Komisji odczytana.  
 

• Odpowiedź na wniosek komisji dot. poprawy stanu 
bezpieczeństwa.  

 

Odpowiedź na wniosek została przez przewodniczącego Komisji odczytana.  
 
AD 5. Wolne głosy i wnioski.  
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
-Komisja Rewizyjna zajmowała się kontrolą środków przeznaczonych na 
dodatkowe patrole policji. Jest kwota 60 tysięcy, niezmienna od początku jej 
uchwalenia od 2007 roku. Na przestrzeni tych lat kwota inflacji już ładnie 
przeskoczyła. Jest statystyka, co dały patrole. Komisja bezpieczeństwa jest 
komisją, która taki wniosek o podniesienie tej kwoty może złożyć. Trzeba mieć 
świadomość, że to wniosek budżetowy, po terminie, ale być może w ramach 
różnych środków, pan prezydent wygospodaruje te pieniądze. Tylko musimy 
rozważyć- czy idziemy w kierunku podnoszenia puli czy zrobić zapis, corocznie ze 
kwota będzie corocznie wzrastać o współczynnik inflacji? 
 
Tadeusz Markiewicz – przewodniczący komisji 
- Czy były uwagi komisji do wykorzystania środków, małej efektywności? 
 
Janusz Tarasiewicz – radny RM  
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- Nie było. Stawka godzinowa pozostała na tym samym poziomie, co 7 lat temu. 
Realizuje się tyle samo godzin za te same pieniążki. Rozumiem, że można mówić, 
że jest to zadanie rządowe, ale jeżeli chcemy to bezpieczeństwo mieć 
poprawione, to powinniśmy to rozważyć.  
Panie przewodniczący są dwa warianty, albo podnosimy tę kwotę, wskazujemy 
jakiś pułap, albo podnosimy o wskaźnik inflacji.  
 
Tadeusz Markiewicz przewodniczący komisji 
- Powiem tylko, że w naszych luźnych zapisach wniosków do budżetu mamy 
zapisane środki finansowe na dodatkowe patrole, bez zapisu czy zwiększamy czy 
zmniejszamy.  
 
Janusz Tarasiewicz - radny RM 
- Chodzi o to, by one były. Pytanie podstawowe co dalej? Jak mówiłem, to zostało 
na niezmienionym poziomie od 2007roku.  
 
Komisja sformułowała wniosek do prezydenta miasta– stanowi on załącznik do 
protokołu.  
 
Za przyjęciem wniosku były 4 osoby, jedna wstrzymała się od głosu, nikt nie był 
przeciwny.  
 

- Wniosek przeszedł- T. Markiewicz.  
 
AD.6  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2013r. oraz 
21 sierpnia 2013 r.  
 
Komisja zapoznała się z protokołami. 
 
Wyniki głosowania:  
 
Protokół z 18 czerwca 2013r.: Za: 4, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1  
Protokół z 21 sierpnia 2013r.: Za: 4, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1  
 
 

Ad.7. 

Zakończenie posiedzenia.   
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Markiewicz podziękował zebranym za przybycie i 
zakończył obrady komisji. 

 
Protokołowała     
Barbara Więckowska  

         
Przewodniczący Komisji 

   Bezpieczeństwa Publicznego 
          i Samorządu Terytorialnego  

 
                TADEUSZ MARKIEWICZ 


